
 

 

 

 

 

 

Klinkerpad parkje Minckelersstate 

 

Vraag van burger over pad in parkje voor Minckelerersstate: het klinkerpad is zo slecht 

dat het gevaarlijk wordt voor mensen die gehandicapt zijn. Misschien kunt u het eens 

aankaarten bij de gemeente om het weer eens strak te klinkeren. 

 

 
 

 

Is het bekend dat het pad van slechte kwaliteit is? 

 

Het is bekend dat het pad niet al te beste staat van onderhoud verkeert. Het pad ligt er 

wat “golvend” in, wat als hinderlijk ervaren kan worden, vooral voor mensen met een 

handicap.  

 

Zijn er plannen om het pad op te knappen? 

Zo ja, wanneer is de realisatie gepland 

Zo nee, waarom niet? 

 

Ja, er zijn plannen om het pad op te knappen. Gelijktijdig met een verbeterslag aan het 

Gashoudersplein wordt ook het voetpad meegenomen. De uitvoering zal in het voorjaar 

plaatsvinden. Een “harde“ datum is nu nog niet te geven. 

 

 

Van 

VVD 

Portefeuillehouder 

Siebenga 

Behandeling ambtenaar 

Rutgert Smit 

Datum ontvangst vragen 

26 december 2017 

Vragen beantwoorden voor 

9 januari 2018 


